
Motion på arbejdspladsen (Køkkenområdet)

Kort beskrivelse af formålet
med indsatsen

Vi vil gerne være med til at skabe nogle gode rammer for en 
sundere livsstil og nogle gode motionsvaner. Med en 
forhåbning om en positiv afsmitning til vores medarbejderes 
fritid.

Hvor langt er vi kommet 
i forhold til de målbare
succeskriterier?

Vi har kun nået et konkret arrangement inden covid-19, så en 
målbar effekt jf. handleplanen kan vi ikke se endnu. Det 
konkrete arrangement var deltagelse i Erhverv Hjørring 
Stafetten. Der var rigtig god opbakning til arrangementet. Vi 
havde øvrige arrangementer i pipeline, men dem har Covid-
19 situationen desværre sat en stopper for. 

Hvad vil vi arbejde videre med? Når vi er på den anden side af pandemien, genoptager vi 
arbejdet med handleplanen.   
 


